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                                               Skolebestyrelsen 

Referat 
Data om mødet 

 

Dato: 14. december 2021 

Kl. 19.00 – 21.30  

Personalerummet. 

Der serveres gløgg og æbleskiver 

 

Mødedeltagere:  

Betina Christensen 

Marianne Joldersma 

Katja Jacobsen  

Stina Andersen 

Camilla Jarlholm 

Malene Brønd 

Mia Stensgaard 

Mette Larsen 

Nina Holm Jensen 

Jakob Dalgas  

Karin Villumsen - souschef (referent) 

 

Elevrepræsentanter: Martin Agerskov (9.a.) 

og Fardin Heidari (9.b.)  

 

  

Afbud: Katja, Camilla, Stina 

Ingen fremmøde fra elever. 

 

Pkt. Dagsorden:  Ansvarlig: 

1 Godkendelse af dagsorden, 

herunder opfølgning fra sidste 

møde. 

 

 

Godkendt 

 

Sundhedspolitikken kan ikke endelig 

godkendes.  

Nederst side 2 punktet ”Der må ikke indtages 

alkohol på skolens område på noget 

tidspunkt” skal drøftes for 

præcisering/omformulering. 

Behandles på næste møde.  

1.  Nyt fra elevrådet  

 

Ingen elever er fremmødt.  

2.  Skolens dagligdag – corona mv. 

Diverse orienteringer. 

Orientering om brobygning fra 

børnehaver til SFO. 

Orientering om elevernes timetal og 

drøftelse heraf 

Ledelsen orienterede om tilmeldinger til 

nødpasning.  

Der er ca. tilmeldt 60 børn. Det forventes at 

der vil komme børn der ikke er tilmeldt. 

Baseret på erfaring tænker vi at det reelle 

antal børn pr. dag bliver ca. 40.  

 

Vi har endnu ikke foretaget indberetninger til 

smitteopsporingen. 

 

Dennis orienterede om brobygningen mellem 

daginstitutioner og SFO og processen for 

overgangen til SFO og skole.  

 

Drøftelse af antal timer for eleverne i bl.a. 

emneuger.  

3.  Ordensregel: Mobilfri Skole 

Videre drøftelse mhp. beslutning 

Et flertal af lærer ønsker at det ikke er 

lærernes ansvar at indsamle mobiltelefoner 

og man ønsker at inddrage eleverne i 
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arbejdet med at etablere regler for 

anvendelse af mobiltelefonen.  

 

Ikke mobilfri men mobilbevidst skole.  

Forslag om forskellige regler afhængig af 

alder/klassetrin.  

 

Indskolingen – mobiltelefon er ikke en 

udfordring.  

Mellemtrin og udskoling – ønsker om at 

inddrage eleverne i hvilke regler der skal 

være.  

 

Opfordring til at indskolingen bør være 

mobilfri.  

 

Forslag af om klasser skal have en mobil 

regel og have perioder der er mobilfri.  

 

Forslag om at eleverne kan opbevare deres 

mobiltelefon i tasken.  

 

Det er til enhver tid lærerne der bestemmer 

hvor og hvornår mobiltelefoner kan være 

fremme.  

 

Bestyrelsen beder ledelse og lærernes 

repræsentant udformer en ny politik for 

anvendelse af mobiltelefon baseret på 

værdier.   

4.  Ønsker til investeringer 

 

Udskydes til kommende møde  

5.  Valg til skolebestyrelsen 
2022 
På valg er: 

Marianne Joldersma 

Stina Andersen 

Camilla Jarlholm 

 

Drøftelse af proces 
Jakob Dalgas foreslår valgmøde onsdag 

den 20. april kl. 19.00 – 20.00 med 

efterfølgende skolebestyrelsesmøde kl. 

20.00 – 21.30 

Marianne Joldersma ønsker ikke at 

genopstille. 

 

Dato og tidspunkt fastholdes som foreslået.  

 

Jakob indkalder til valget på AULA  

8. Prioriteringer i forhold til kommende 

planlægning 

Inden længe skal skolen til at foretage 

prioriteringer i forbindelse med 

skoleårets planlægning og 

tilrettelæggelsen af skolens økonomi. 

Skolebestyrelsen kan bidrage med 

holdningsmæssige tilkendegivelser fx: 

Forhold mellem skole og SFO 

Fordeling af timeressourcer 

Forhold mellem ”varme hænder” og 

materielle investeringer 

Inklusion, vejledertimer, bibliotek, IT osv. 

Jakob orienterede om forberedelser til 

planlægning af det kommende skoleår.  

 

Hvad er vigtigt for bestyrelsen i 

prioriteringerne til kommende skoleår? 

 

Forældrerepræsentanter: 

Prioriter varmehænder og så  

korte skoledage som muligt for alle årgange.  

 

Prioriter varmehænder og ressourcerne hos 

de mindste klasser, gerne som 2-lærer. 

Gerne store klasser med 2-lærere 

 

Lærerne – vigtigt at man har mulighed for at 
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To-lærertimer versus små klasser 

Særlige fags bevågenhed (fx Håndværk 

og Design) 

 

Der er tale om en overordnet drøftelse 

forud for den egentlige planlægning. 

 

samarbejde med kollegaer omkring en 

klasse.  

 

Forslag om at udvide morgensang til at være 

på mellemtrin og udskoling. 

 

Bred enighed om at prioritere varme hænder 

og 2-lærerordninger  

9. Eventuelt. 

 

 

Punkter til kommende møder: 

 

 

Sundhedspolitikken – til endelig 

godkendelse. Punktet ”der må ikke indtages 

alkohol på skolens område på noget 

tidspunkt” skal gendrøftes.  

 

Ordensregel for mobilfri skole.  

 

Præsentation af ny politik for anvendelse af 

mobiltelefon.  

 

Ønsker til investeringer  

 

Næste princip til revidering?  

 

Årshjul – revidering.  

 

Næste møde 26/01 – evt. afbud fra Mia. 

 


